
Referat 
 
  

Skolebestyrelsesmøde  

Mødedato Mødested  Møde start/slut 

13. juni 2019  Karen Blixen Skolen, SFO 18.00-21.00 
Der serveres 
smørrebrød kl. 
18.00 

Deltagere 

Karina Backmann, Iben Platenkamp, Kirsten H. Holm, Henrik Lauritsen, Hannah An-
dersen, Marianne Ley, Helle Munk-Hansen, Jørn Karlskov, Susanne Wulff, elevrådet 
 
Afbud:  Lena Warming, Allan Olesen 
 
I: Information, C: Diskussion, B: Beslutning 
 
Mødeleder: Iben Platenkamp 
Referent: Helle Munk-Hansen 
 
 

47. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min 
 

48. Godkendelse af referat (B) 5 min 
  

 
49. Nyt fra ledelsen (I) 10 min. 
19 nye elever medfører en 4. klasse. Alle klasser er fyldt op med 10 elever i både 
5. og 6. årgang, 18 elever i 7. årgang og 16 elever i 8. og 16 elever i 9. årgang. 
Vi arbejder med at løse opgaven. Vi starter med en kendt pædagog. 
 
50. Nyt fra elevrådet (I) 

 Der er ikke noget. Der er afslutning i næste uge.  
 

51. SFO/Klub 
Status og handleplan 
Skolebestyrelsen vil gerne have at så mange elever så muligt meldes ind. Pt. 19 
er indmeldt til næste år. 
Det er svært for de sårbare familier at gennemskue regler og tilmelding, samt an-
søgning om friplads. 
Kirsten informerer om hendes indsats med forvaltningen. 
 
52. Principper (B) 

 

Karen Blixen Skolen 
 
13. juni 2019 
Udsendt af 
Helle Munk-Hansen 
 
Afbud til 
Helle Munk-Hansen 
Direkte telefon 20 23 00 42 
E-mail helmu@kolding.dk 



 

  Side 2 

 

Principper for kommunikation (AULA) 
Principper for elevernes sidste skoledage og forberedelse til afgangsprø-
verne.  
Gennemarbejdet til underskrift. 
 
 
53. Adgang til skolen 
Henrik ønsker adgangen til skolen behandlet, da den er meget uhensigtsmæssig. 
Henrik fremlægger hans observationer. Stien deles af fodgænger og cyklister, 
med risiko for eget liv.  
Forslag en gul stribe fodgænger og cyklist. 
Dialog med bakkeskolen. 
HI tager kontakt til Bakkeskolen og forvaltningen. 
Taxa kører for hensynlyst, der tages kontakt til dem. 
Det har fra start været hensigten, at elever der køres med taxa. 
 
 
54. Nye medlemmer i skolebestyrelsen 
To har sagt ja, og to tænker. 
Vi gør det. 
 
55. Skolefoto 
SKB vælger GAUS 
 
56. Økonomi (I+B) 10 min  
Status 
Vi har mindsket underskuddet. 
Befordringsbetalingen fra lønkontoen tilbageføre. 
 
57. evt. (C) 
Jørn orienterer om valgfag 
 

 
Næste møde: 15. august 2019 
 
 

Punkt til kommende møde:  
 Forældremøde med skb omkr. forståelse og accept af skoletilbud/behov.  
 Forslag om en forældreforening. Vi vil gerne lære hinanden at kende foræl-

drene imellem. 
 


